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Protokół Nr  1/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  10 grudnia 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.20 „otworzył” Przewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir 

Domański. 

 

Ad 2 

Komisja przystąpiła do wyboru przewodniczącego Komisji i zgłaszania kandydatów. 

K.Skoczyk - zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Klonowskiej, która wyraziła zgodę. 

Wobec braku dalszych kandydatów, Komisja przegłosowała kandydaturę radnej 

Jadwigi Klonowskiej na przewodniczącą Komisji Budżetu, głosując: za-5 (jednogłośnie).  

W wyniku głosowania przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej została 

radna Jadwiga Klonowska. 

 

W dalszej części Komisja przystąpiła do wyboru wiceprzewodniczącego Komisji. 

J.Klonowska - zgłosiła kandydaturę radnego Janusza Andrysiaka, który wyraził zgodę. 

Komisja przegłosowała: za-5 (jednogłośnie) wybór w/w kandydata. 

W wyniku głosowania wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

został radny Janusz Andrysiak. 

 

Przewodnicząca Komisji zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku Komisji o pkt 3 

„Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów uchwał.”. Komisja przegłosowała: za 5 

(jednogłośnie) zmianę porządku posiedzenia.  

 

Ad 3 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 

a) górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługę w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak –  prosił, aby pochylić się nad problemem, by to skanalizować. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2.  

 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 
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Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta wraz z autokorektą 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek  – pytał na co zostanie przeznaczone 6 tys. zł zapisane do BOSiR Sp. z o.o.? 

Skarbnik – odpowiedziała, że kiedy wynik jest na minusie planuje się dopłatę do spółki. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie).  

 

c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak –  pytał  na  jakiej  podstawie  wyłoniono  wykonawcę  usługi przystrojenia  ulic 

w Białogardzie świąteczno-noworocznymi dekoracjami? 

Skarbnik – odpowiedziała, że było zapytanie ofertowe i wygrała Energia Oświetlenie Sp. z 

o.o. 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie).  

 

 

Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.45 zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodnicząca  Komisji 

             Jadwiga Klonowska  

                       
 


